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سردارمنتظرالمهديازناجاميرود
براساس اطلاعات به دست آمده سردار منتظرالمهدي به زودي از 
نيروي انتظامي خواهد رفت. به گزارش خبرنگار انتظامي خبرگزاري 
فارس، سردار سعيد منتظرالمهدي به زودي پست معاونت اجتماعي 
نيروي انتظامي را ترک خواهد کرد. خبرنگار فارس کس��ب اطلاع 
کرده اس��ت که قرار اس��ت س��ردار نوريان جايگزين س��ردار سعيد 
منتظرالمه��دي، مع��اون اجتماع��ي نيروي انتظامي خواهد ش��د. 
س��ردار منتظر المهدي دو دوره س��ه س��اله معاون اجتماعي نيروي 
انتظامي کشور بوده است. منتظرالمهدي مسئوليت هايي همچون 
رئيس موسسه ناجي هنر و سخنگويي نيروي انتظامي را در پرونده 

کاري خود دارد.

آتشسوزيدربازاردستفروشانگلشهر
سخنگوي سازمان اورژانس کشور گفت: بر اثر آتش سوزي در بازار 
دستفروشان گلشهر ۴ نفر مصدوم شدند. مجتبي خالدي در گفتگو با 
ايسنا، با اشاره به آتش سوزي در بازار دستفروشان گلشهر کرج اظهار 
کرد: ساعت ۶:۲۵ روز دوشنبه گزارشي مبني بر آتش سوزي در بازار 
دستفروشان گلهشر کرج اعلام شد و پس از تماس با سامانه ۱۱۵ 
اورژانس، بلافاصله دو دستگاه آمبولانس براي انجام اقدامات لازم 
به محل حادثه اعزام شدند. سخنگوي سازمان اورژانس کشور اضافه 
کرد: اين آتش سوزي توسط عوامل آتش نشاني مهار شد اما متاسفانه 
به دنبال آن چهار نفر مصدوم شدند که يک نفر از آنها در محل درمان 

و سه نفر ديگر به نزديک ترين مراکز درماني منتقل شدند.

رشدتلفاتحوادثرانندگيدردوماههامسال
پزشکي قانوني اعلام کرد؛ در ارديبهشت ۹۷، ۳۰ هزار و ۵۶۱ نفر 
نيز در تصادفات مصدوم و به مراکز پزشکي قانوني مراجعه کردند 
که در مقايسه با مدت مشابه سال قبل،اين تعداد۱۴.۷ درصد بيشتر 
شده است. به گزارش مهر به نقل از اداره کل روابط عمومي سازمان 
پزش��کي قانوني کش��ور، در ارديبهشت امس��ال هزار و ۲۴۴ نفر در 
حوادث رانندگي جان باختند که در مقايسه با ارديبهشت سال قبل 
۳ درصد کاهش يافته اس��ت. در اين مدت س��ي هزار و ۵۶۱ نفر نيز 
در تصادف��ات مص��دوم و به مراکز پزش��کي قانوني مراجعه کردند 
که در مقايس��ه با مدت مش��ابه س��ال قبل ۱۴.۷ درصد بيش��تر شده 
است. در دو ماهه نخست سال جاري دو هزار و ۵۴۹ نفر در حوادث 
رانندگي جان خود را از دس��ت دادند، اين رقم در مقايس��ه با مدت 
مشابه سال قبل که آمار تلفات دو هزار و ۴۴۶ نفر بود، ۴.۲ درصد 

افزايش يافته است.

کشف۱۱جسدحلقآويزدرهند
پليس هند از کش��ف ۱۱ جس��د حلق آويز ش��ده در خانه اي در شمال 
دهلي خبر داد. به گزارش ايسنا، پليس هند روز گذشته )يک شنبه( 
اعلام کرد: اين ۱۱ جس��د در حالي پيدا ش��دند که حلق آويز ش��ده و 
چشم هايشان بسته بود. همچنين در ميان قربانيان چهار زن و پنج 
کودک بوده اند. بنابر اعلام پليس، اجساد قربانيان متعلق به اعضاي 
يک خانواده بوده که از ۲۰ سال قبل در اين خانه سکونت داشته اند. 
به گزارش خبرگزاري شينهوا، پليس دهلي در حال بررسي احتمال 

خودکشي اعضاي اين خانواده است.

استقرارميزخدمتباهدفارائهتکريمارباب
رجوعدرادارهفنيحرفهايايلام

تجارت-اس��تان ايلام:رضا نصري در اين خصوص اظهار داش��ت : در 
راستاي اجراي بخشنامه معاونت توسعه مديريت و سرمايه انساني رئيس 
جمهور و به منظور دستيابي آسان و سريع مردم به خدمات سازمان و 
نيز ارائه خدمات در کوتاهترين زمان ممکن ميز خدمت مستقر گرديده 
است.وي تصريح کرد: با ايجاد ميز خدمت، ضوابط، مقررات گردش کار 
و فرآيند زمان انجام هر يک از وظايف مرتبط با ارباب رجوع در اختيار 
مراجعين قرار مي گيرد.مدير کل آموزش فني وحرفه اي اس��تان ايلام 
با اش��اره به ش��رح وظايف اعضاي ميز خدمت افزود: ارائه اطلاعات و 
راهنمايي لازم به مراجعين در ارتباط با امورات مربوطه، دريافت مدارک 
و درخواست هاي مراجعين، انجام امور و درخواست هاي متقاضيان در 
صورت امکان در همان روز، در غير اينصورت اعلام تاريخ مراجعه بعدي 
ي��ا زم��ان ارائه خدمت نهايي به مراجعين، دريافت نتايج اقدامات انجام 
شده از واحدهاي ذيربط و اعلام آن به مراجعين و هدايت مراجعين با 
واحدهاي مرتبط در موارد بسيار ضروري، پس از انجام هماهنگي با واحد 

اقدام کننده ذيربط از جمله وظايف اعضاي ميز خدمت است.

اجرايطرحجهاني
بيمارستانعروسکيدرشاهرود

ش�اهرود- رضائيان - خبرنگار تجارت: رئيس دانش��گاه علوم پزشکي 
شاهرود از اجراي طرح جهاني بيمارستان عروسکي براي نخستين بار 
در بيمارس��تان بهار اين ش��هر خبر داد.دکتررضا چمن بابيان اينکه ۳۸ 
کودک ش��اهرودي در اين طرح جهاني ش��رکت کردند، افزود: هدف از 
اجراي اين طرح، کاهش ترس کودکان از مراجعه به پزشک است.وي 
بابيان اينکه اين طرح براي نخستين بار در استان سمنان اجرا مي شود 
افزود: تي. بي. اچ يا بيمارس��تان خرس عروس��کي ازجمله طرح هاي 
فدراسيون بين المللي انجمن دانشجويان پزشکي است که در بسياري 
از نقاط اجرا مي شود که ۲۵ دانشجوي دانشگاه علوم پزشکي شاهرود 
براي اجراي اين طرح مش��ارکت فعال داش��تند.رئيس دانش��گاه علوم 
پزش��کي ش��اهرود بابيان اينکه در طرح بيمارستان عروسکي کودکان 
به عنوان پدر و مادر عروس��ک هاي خود به بيمارس��تان بهار مراجعه 
مي کنن��د، گف��ت: کودکان با مراحل تزريقات، پانس��مان، راديولوژي و 
غيره آش��نا مي ش��وند که گروه هدف براي اين طرح کودکان چهارتا 

شش سال را شامل مي شود.

ميزانمصرفانرژيدرايرانششبرابربيشتر
ازمصرفمتوسطکشورهايپيشرفته

تجارت-اس�تان آذربايج�ان غربي: دبي��ر کار گروه مديريت مصرف و 
مدرس س��ازمان س��اتبا در نشست آموزشي مديريت مصرف برق ويژه 
بانوان و همسران همکاران شرکت توزيع نيروي برق آذربايجان غربي با 
اشاره به اهميت مصرف صحيح و بهينه ازمنابع انرژي گفت : ما بعنوان 
کشور متولي انرژي که داراي منابع و ذخاير نفت و گاز هستيم بايستي 
اين منابع را به ارزش افزوده تبديل نماييم.دکتر ش��يوا مقصود افزود : 
صرفه جويي در مديريت مصرف زماني معنا پيدا مي کند که ما استفاده 
بهينه از منابع مشخص همراه با بهره وري داشته باشيم.وي اضافه کرد 
: بيش از سه دهه است که در خصوص مديريت مصرف مطالب نوشته 
و گفته مي شود و اين در حالي است که ميزان مصرف انرژي در ايران 
شش برابر بيشتر از مصرف متوسط کشورهاي پيشرفته و مصرف آب 
دو برابر متوسط جهاني مي باشد.وي با بيان اينکه هنوز هم سبد اصلي 
بيش از س��ه چهارم کش��ورهاي جهان به منابع فسيلي اختصاص دارد 
تاکيد کرد ما بعنوان کشور متولي انرژي و انرژيهاي فسيلي بايستي با 
اعم��ال مديري��ت صحيح و بکارگيري تکنيک هاي لازم گذر راحتي را 

از فاز توسعه در زمينه منابع انرژي داشته باشيم.

حوادث

پیشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي: پس لرزه هاي انتشار اسامي بخشي 
از واردکنندگاني که با استفاده از ارز دولتي اقدام به 
واردات کالا به کشور کرده بودند، هنوز هم احساس 
مي شود. يکي از مهمترين انتقاداتي که پس از انتشار 
گزارش ۵۳ صفحه اي بانک مرکزي در رس��انه ها 
مطرح ش��د، ج��اي خالي واردکنن��دگان خودرو و 
همچنين واردکنندگان دارو و تجهيزات پزشکي بود. 
حساسيت رسانه ها و پيگيري هاي خبري در نهايت 
موجب شد تا وزارت صنعت نام تمامي واردکنندگان 
خودرو که با اس��تفاده از ارز دولتي اقدام به واردات 
کرده اند را در اختيار بانک مرکزي قرار دهد. يکشنبه 
شب هم کريمي، سخنگوي بانک مرکزي اعلام 
کرد که ليست جديد واردکنندگان به زودي منتشر 
خواهد ش��د. تا اينجا به نظر مي رس��يد غير از دارو و 
تجهيزات پزشکي که ليست واردکنندگان آنها در 
اختيار وزارت بهداش��ت اس��ت، نام بقيه شرکت ها 
و گروه ه��اي درگير ح��وزه واردات در اختيار بانک 
مرکزي قرار گرفته است. اما اين پايان ماجرا نبود، 
روز گذش��ته کيانوش جهانپور، سخنگوي سازمان 
غذا و دارو نيز در گفتگو با ايسنا ضمن اشاره به نحوه 
نظارت بر شرکت هاي دريافت کننده ارز دولتي در 
حوزه دارو و تجهيزات پزشکي، گفت: از آنجايي که 
ما نامه تخصيص را مي نويسيم و عملا تامين ارز و 
گش��ايش اعتبار با بانک مرکزي است، اسامي را به 
طور خاص اعلام نکرديم و بانک مرکزي مي تواند 
اسامي ش��رکت هاي دريافت کننده ارز دولتي را در 

اين حوزه اعلام کند.
کيانوش جهانپور روز گذشته و با اشاره به موضوع 
شفاف بودن اختصاص ارز به شرکت هاي دارويي و 
تجهيزات پزشکي براي کنترل بازار دارو و تجهيزات 
پزشکي، گفت: کليه واردکنندگان دارو و تجهيزات 
پزشکي که در هفته هاي اخير اقدام به واردات کردند 
يا در آينده اقدام مي کنند، از ارز دولتي استفاده خواهند 
ک��رد. وي ب��ا بيان اينکه در ح��وزه دارو، ملزومات، 
تجهيزات مصرفي پزش��کي و م��واد اوليه دارويي 
حدود ۳.۵ ميليارد دلار از دولت قول قطعي ارز دولتي 
گرفته اي��م، اف��زود: تا جايي که اطلاع دارم تاکنون 
۳۰۰ ميليون دلار گشايش اعتبار شده و ۵۰۰ ميليون 

دلار ثبت سفارش نيز در حال انجام است. در حال 
حاضر اگر به سامانه اطلاعاتي سازمان غذا و دارو 
ب��ه آدرس Irc.fda.gov.ir مراجعه کنيد، مي بينيد 
که ش��رکت واردکننده تک تک داروها و ملزومات 

پزشکي مشخص است.
جهانپور ادامه داد: بايد توجه کرد که توليدکنندگان 
هم بعضا مواد اوليه را از خارج از کشور مي آورند. بر 
همين اساس تقريبا قسمت اعظمي از شرکت هاي 
توليدکننده و همه شرکت هاي واردکننده ما درگير 
دريافت ارز دولتي هس��تند و هيچ ش��رکتي هم بر 
خلاف س��اير بازارها که رويش��ان حساسيت وجود 
دارد، نمي توانند با نرخ ارز آزاد، دارو و تجهيزات شان 
را بفروش��ند. بايد توجه کرد که بازار دارو بازار آزاد 
نيس��ت و وقتي واردات انجام مي ش��ود، اقلام به 
ش��رکت هاي برچس��ب گذاري تحويل داده  شده، 

سپس به شرکت هاي پخش تحويل داده مي شوند 
و در سراس��ر کشور در داروخانه ها توزيع مي شوند. 
داروخانه ها هم اين دارو را با قيمت مصوب سازمان 
غذا و دارو مي فروشند که اين قيمت هم رسما اعلام 
شده است. سخنگوي سازمان غذا و دارو با بيان اينکه 
از طرفي داروخانه ها موظف به ارائه فاکتور هستند 
و هيچکس نمي تواند خلاف اين فرايند رفتار کند، 
گفت: بنابراين نمي توان بازار دارو را با بازار موبايل و ... 
مقايسه کرد. در عين حال نهايتا بسياري از شرکت ها 
ارز دولتي را دريافت خواهند کرد، اما از آنجايي که 
ما نامه تخصيص را مي نويسيم و عملا تامين ارز و 
گشايش اعتبار با بانک مرکزي است، به همين دليل 
اسامي را به طور خاص اعلام نکرديم. قطعا بانک 
مرکزي مي تواند اسامي شرکت هاي دريافت کننده 

ارز دولتي را در اين حوزه اعلام کند.

جهانپور تاکيد کرد: وقتي س��ازمان غذا و دارو نامه 
تخصيص را مي زند، ممکن است هنوز تامين ارزي 
براي آن شرکت انجام نشده و گشايش اعتبار نشده 
باشد و وقتي ما اسامي را اعلام کنيم، ممکن است 
ش��بهاتي بروز پيدا کند که از نظر اخلاقي درس��ت 
نيست، اما چون بانک مرکزي کار تامين و گشايش 
اعتبار را برعهده دارد و فهرست دقيق اين شرکت ها 
هم در اختيارش است، مي تواند اين اقدام را انجام 
ده��د. ب��ه نظر ما هم منعي ندارد که بانک مرکزي 
اسامي ش��رکت هايي را که در اين حوزه ارز دولتي 
دريافت کرده اند، مانند س��اير حوزه ها اعلام کند. 
بع��د از واردات ه��م گم��رک و س��ازمان غذا و دارو 
بايد بررس��ي کنند که چه ميزان دارو وارد ش��ده و 
هم��ه اينها قابل مقايس��ه خواهد ب��ود. وي با بيان 
اينکه به هر حال اين موضوع که چه ش��رکتي ارز 

دولت��ي درياف��ت کرده و چه مي��زان واردات انجام 
داده اس��ت، قابل بررس��ي است، گفت: قيمت اين 
اقلام هم در سراسر کشور بر اساس قيمت مصوب 
س��ازمان غذا و دارو اس��ت و هيچکس نمي تواند 
خلاف قيمت مصوب فروش داشته باشد. بنابراين 
ما براي اعلام اسامي شرکت هاي واردکننده اي که 
ارز دولتي دريافت کرده اند،  مشکلي نداريم اما اگر 
اين کار را خودمان انجام دهيم، ممکن است هنوز 
اعتبار ش��رکتي تامين نش��ده باشد و تصور شود که 
آن شرکت متخلف است. بنابراين قصاص قبل از 
جنايت نمي کنيم. س��خنگوي س��ازمان غذا و دارو 
همچنين اظهار کرد: در سامانه اطلاعاتي سازمان 
غذا و دارو هم نام ش��رکت ها و هم قيمت مصوب 
داروها و تجهيزات پزش��کي وجود دارد و به عنوان 
مثال اگر نام دارويي را جست وجو کنيد، مشخص 
مي ش��ود که دارو متعلق به چه ش��رکتي اس��ت. در 
عين حال ش��رکت واردکننده و قيمت مصوب هم 

مشخص مي شود.
جهانپور پيش از اين نيز درباره به برخي اخبار درباره 
حذف ارز يارانه اي دارو، اظهار کرد: يارانه ارزي اين 
کالا حذف نش��ده و نخواهد ش��د. دارو همچنان در 
شمار کالاهاي اساسي و استراتژيک است و دولت 
از آن حمايت مي کند. موضوعي که شايد برداشت 
اشتباهي از آن در برخي رسانه ها صورت گرفته، اين 
است که زمان پرداخت مابه التفاوت ارز دارو نسبت 
به چيزي که در ابتدا تصميم گرفته شد، يعني هنگام 
گشايش اعتبار، تغيير کرده و حمايت ها از مصرف 
کننده و بيمار در سطح عرضه انجام مي شود؛ به اين 
ترتيب اين حمايت و پرداخت مابهالتفاوت هنگام 
واردات انجام نمي شود. وي ادامه داد: با وجود اين 
تصميم، تغييري در ماهيت موضوع ايجاد نش��ده 
و در نهاي��ت در س��طح عرض��ه از نرخ دارو حمايت 
مي ش��ود؛ يعني در همين س��طح اقدامات حمايتي 
از محل مابه التفاوت نرخ ارزي که دولت به وزارت 
بهداش��ت مي دهد و همچنين کمک سازمان هاي 
بيمه گر، انجام مي ش��ود. سخنگوي سازمان غذا و 
دارو گفته بود که واردکنندگان دارو و مواد اوليه نياز 

به سهميه دارند.

اسامي دريافت کنندگان ارز دولتي دارو" و تجهيزات پزشکي در اختيار بانک مرکزي است

چراغ سبز براي انتشار نام واردکنندگان دارو

فرهنگ مدارا بايد در مدارس نهادينه شودنوزادفروشي را انکار نمي کنيمتشکيل کميته پايش اعضاي شوراي شهر تهران
رئيس ش��وراي شهر از تشکيل کميته 
پايش اعضاي شوراي شهر به پيشنهاد 
مرتض��ي الويري خبر داد. هاش��مي در 
پاس��خ به اين س��وال که پيشنهاد اين 
کميته توس��ط چه کسي مطرح شده، 

گفت:  آقاي الويري پيشنهاد دهنده اين کميته بودند. ايشان 
اين پيشنهاد را در جلسه هم انديشي ميان اعضاي شورا مطرح 
کردند و همان موقع هم با پيشنهاد ايشان موافقت شد. رئيس 
ش��وراي ش��هر تهران با تاکيد بر اينکه اين کميته  کار خود را 
آغ��از ک��رده، گفت: کميته  پايش با حضور آقاي الويري و من 
تشکيل شده است. وي در پاسخ به اين سوال که چه کساني 
عضو اين کميته پايش هستند، گفت: اين مسئله هنوز محرمانه 

و بين خودمان است.

معاون اجتماعي وزارت کشور مي گويد 
نوزاد فروشي را انکار نمي  کند اما تا امروز 
ش��کايتي در اين زمينه دريافت نش��ده 
اس��ت. تقي رس��تم وندي با بيان اينکه 
ارائه آمارهاي غلط درباره آس��يب هاي 

اجتماعي خودش يک آسيب جدي است، گفت: تصوير سياهي از 
جامعه ايراني ترسيم مي شود که درست نيست. گاهي وقتي معدود 
مواردي وجود دارد آن را به ابعاد گسترده تر تعميم مي دهند. مثلا 
درباره نوزادفروشي که در برخي رسانه ها به عنوان بحران مطرح 
مي شود، ما اين موضوع را انکار نمي کنيم، چه بسا پديده هايي 
هست که به شکل زيرزميني رخ مي دهد اما تا امروز شکايتي در 
اين زمينه نداشته ايم. وي گفت: اين موضوع احتياجي به شاکي 

خصوصي هم ندارد و هرکسي مي تواند شکايت کند.

مشاور و دستيار ويژه رييس جمهوري 
در حقوق ش��هروندي با اشاره به لزوم 
نهادينه س��ازي فرهن��گ مدارا گفت: 
فرهنگ س��ازي در آموزش وپرورش 
اتفاق مي افتد. شهيندخت مولاوردي 

اظهار داشت: تحمل افکار ديگران، سؤالي بود که رييس جمهور 
در مهرماه براي دانش آموزان، معلمان و والدين مطرح کرد و 
در شرايط فعلي که جامعه به انسجام، وفاق و همدلي ملي نياز 
دارد، بسيار مهم و ضروري است. مولاوردي خاطرنشان کرد: 
طبق گزارش ها ۵ ميليون نفر در قالب هاي مختلف فرهنگي 
به ارائه نظرات و ايده ها و راهکارهاي عملي در پاس��خ به اين 
پرسش پرداختند که نياز است وزارت آموزش وپرورش از اين 

به بعد براي عملياتي شدن راهکارها برنامه ريزي کند.

اخ��بار ش�هرستان

تامين15000 تن ماده اوليه پروپيلن  پتروشيمی  شازند
مديرعامل شرکت پتروشيمي شازند خبرداد: 

مدير منطقه 9 عمليات انتقال گاز از تعميراسکرابر تاسيسات تقويت فشار گاز رامسر خبر داد

۷0درصد گاز طبيعی استان مرکزی در بخش صنعت مصرف می شود

صبر و شکيبايي همسران شهدا باعث ياس دشمنان است کيفيت و جيره بندي، دو خط قرمز شرکت آبفا استان اصفهان است
تجارت-اس�تان گيلان_فرحي؛عب��دالله 
پ��اکاري، مدي��رکل بني��اد ش��هيد و امور 
ايثارگران استان گيلان در نشست صميمي با 
همس��ران شاهد شهرستان رودبار،اجراي 
طرح س��پاس را يکي از اولويت هاي بنياد 
استان دانست و اظهار کرد: تکريم جامعه 
شاهد و ايثارگر در دستور کار ما قرار دارد.

به گزارش ايثار گيلان،پاکاري با تاکيد بر 
لزوم برگزاري نشس��ت هاي هم انديشي 

در کنار ديدارهاي مستمر و سالانه،افزود:ميخواهيم با شنيدن 
مس��ائل و مش��کلات خانواده هاي شاهد و ايثارگران نسبت به 
رف��ع آن��ان در حد ت��وان و ظرفيت اق��دام کنيم.مديرکل بنياد 
ش��هيد و امور ايثارگران گيلان،با اش��اره به نقش آفريني بانوان 
در دوران انقلاب و دفاع مقدس،تصريح کرد:جايگاه مادران و 
همسران شهدا و ايثارگران نسبت به ساير گروه هاي ايثارگري 
برجسته تر و متمايزتر است.پاکاري،با بيان اينکه بانوان ما در 
دوران دفاع مقدس حضور مس��تقيم در مناطق جنگي داش��تند، 
خاطرنش��ان کرد:بانوان در مقام مادر و همس��ر کار حمايت و 
پشتيباني از رزمندگان را بر عهده داشتند،زيرا اگر اين دلگرمي و 
رضايتمندي نبود،چه بس��ا رزمندگان ما نمي توانس��تند با خيال 

آسوده در صحنه جهاد اثرگذار باشند.وي با 
اشاره به نقش اساسي همسران در تربيت 
يادگاران ش��هدا، گفت:همس��ران شهدا و 
ايثارگران به تنهايي و با کمترين حمايت ها 
بس��يار زيبا جاي خالي همسران خود را پر 
کردن��د و فرزندانش��ان را به بهترين وجه 
پ��رورش دادند تا امروز به الگوهاي کامل 
براي جامعه تبديل شوند و در عرصه هاي 
مختل��ف منش��ا اثر ب��راي انقلاب و نظام 
باش��ند.اين مقام مس��ئول، صبر، استقامت و بردباري مادران و 
همس��ران ش��هدا در ش��هادت عزيزانشان را بي بديل دانست و 
اضافه کرد: دشمنان منتظر بودند تا بي تابي و بي صبري شما را 
ببينند، اما ايثار و شکيبايي شما باعث ياس و نااميدي دشمنان 
شد.مديرکل بنياد گيلان، با بيان اينکه امروز نيز دشمن جنگ 
تمام عيار اقتصادي و فرهنگي را عليه انقلاب و نظام ما به راه 
انداخته است، تصريح کرد: ايثار و فداکاري ملت ايران به ويژه 
خانواده هاي شهدا و ايثارگران دشمن را زمين گير کرده است.

پاکاري، افزايش ميانگين سني و بزرگ شدن فرزندان و ازدواج 
و اشتغال آنان را از جمله نيازمندي هاي جديد خانواده هاي شهدا 

و ايثارگران دانست .

تجارت-اس�تان اصفه�ان: مدي��ر روابط 
عمومي و آموزش همگاني ش��رکت آب و 
فاضلاب اس��تان اصفهان هر گونه خبري 
مبني بر جيره بندي آب در استان اصفهان 
را نادرس��ت دانس��ت و گفت: ش��رکت آبفا 
استان اصفهان هيچگاه ، هيچگونه برنامه 
ايي براي جيره بندي آب ش��رب نداش��ته 
و ندارد بطوريکه در اين راس��تا آبفا اس��تان 
ه��ر گونه خبري مبن��ي بر جيره بندي آب 

شرب را تکذيب مي نمايد .سيد اکبر بني طبا با بيان اينکه مردم 
هيچگونه نگراني بابت جيره بندي آب شرب نداشته باشند اعلام 
کرد:شرکت آبفا استان اصفهان همانگونه که در سه ماهه ابتداي 
س��ال جاري با توجه به محدوديت منابع ش��ديد آبي توانست آب 
شرب مردم را تامين کند مطمئنا در ماههاي باقي مانده از فصل 
گرم س��ال هم مردم ش��اهد جيره بندي آب نخواهند بود .وي 
افزود: در حال حاضربا روند تامين منابع آب ش��رب که از س��وي 
مس��ئوالان امر صورت گرفته و نيز از س��وي ديگر با همکاري 
خوب مردم در مصرف بهينه آب ش��رب ،ش��رکت آبفا همچنان 
موفق به تامين آب شرب پايدار مردم در استان اصفهان است و از 
مردم مي خواهيم اخباري پيرامون جيره بندي آب شرب را جدي 

نگيرند .سخنگوي شرکت آب و فاضلاب 
اس��تان اصفهان گفت: مديرعامل محترم 
شرکت مهندسي آب و فاضلاب کشور در 
س��فر اخير خود به استان اصفهان صراحتاً 
اع��لام کرد که »خ��ط قرمز ما جيره بندي 
آب در اس��تان اصفهان است.«وي با بيان 
اين که وزير محترم نيرو هم جيره بندي آب 
در استان اصفهان را خط قرمز اعلام کرده 
است، خاطرنشان کرد: مسئولين محترم در 
وزارت نيرو و مديريت عالي استان تلاش خويش را معطوف به 
مديريت توأمان عرضه و تقاضا داش��ته تا کمترين آس��يب ناشي 
از کمبود آب را براي مشترکين داشته باشيم.وي با بيان اين که 
بنده لحظه به لحظه اتفاقات آب در اصفهان را به رسانه ها گزارش 
مي دهم، ادامه داد: جيره بندي آب در اس��تان اصفهان مش��روط 
ب��ر اوام��ر وزارت محترم نيروس��ت و اعمال و برنامه ريزي براي 
اين اقدام حسب تصميمات مديريتي در اصفهان و با هماهنگي 
استاندار صورت مي گيرد.سخنگوي شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان يادآور ش��د: طبيعتاً جيره بندي در کيفيت و کميت آب 
مؤثر خواهد بود که در حال حاضر وضعيت آب استان اصفهان به 

مرحله اي نرسيده که نياز به جيره بندي آب وجود داشته باشد.

تجارت-مديرعامل ش��رکت پتروشيمي ش��ازند 
گف��ت: ۱۵ ه��زار تن پروپيلن به عنوان ماده اوليه 
و خ��وراک واح��دPP )واحد تولي��د پلي پروپيلن( 
اين پتروش��يمي از پالايش��گاه امام خميني )ره( 
ش��ازند تامين ش��د.ابراهيم ولدخاني افزود: واحد

PP پتروشيمي شازند سالانه بيش از ۶۰ هزار تن 
پلي پروپيلن توليد مي کند که به دليل تامين آسان 
خوراک اين واحد از پالايشگاه امام خميني )ره( در 
مجاورت اين مجتمع، سالانه بيش از ۳۰ هزار تن 

به توليدات اين واحد اضافه مي شود. وي بيان کرد: 
فراه��م کردن زمينه اس��تفاده از محصولا فرعي 
نفتي ) OFFGAS(که به عنوان سوخت در اين 
واحد توليدي مورد استفاده قرار مي گيرد، از ديگر 
مزيت هاي نزديکي پالايش��گاه امام خميني)ره( 
شازند با اين مجتمع است که پيگيري هاي لازم 
ب��راي انعقاد قرارداد بلند مدت تامين محصولات 
مذکور به زودي بين ۲ ش��رکت انجام مي ش��ود. 
وي اظه��ار داش��ت: در ص��ورت تحقق اين مهم 

ي��ک واح��د ۳۰ هزار تني ب��ه واحدهاي توليدي 
پليمري شرکت پتروشيمي شازند اضافه مي شود 

و مي توان سالانه بيش از ۴۰ هزار تن اتيلن از اين 
خوراک حس��اس استخراج کرد. ولدخاني افزود: 
پتروشيمي ش��ازند به عنوان يکي از شرکت هاي 
پاک فعاليت مي کند و در راستاي حفظ اين شرايط 
تمامي واحدهاي توليدي به صورت مستمر پايش 
مي شود و اين مسئله سالانه بيش از ۳۰۰ ميليارد 
ري��ال صرفه جويي براي ش��رکت به دنبال دارد. 
مديرعامل ش��رکت پتروشيمي شازند گفت: اين 
مجتمع پتروش��يمي از سال هاي قبل ۲ ميليون و 

۷۲۵ هزار دلار از ش��رکت بايگان ترکيه بدهکار 
بود که با پيگيري هاي مديريت اين بدهي به طور 
کامل وصول و به چرخه توليد تزريق ش��د. وي 
ادام��ه داد: صرف��ه جويي در مصرف انرژي نيز از 
مهمترين اولويت هاي مجتمع پتروشيمي ش��ازند 
اس��ت و در اين راس��تا پساب اين واحد توليدي در 
بخش فضاي س��بز به کارگيري مي شود.بيش از 
چه��ار ه��زار نفر در مجتمع پتروشيمي ش��ازند به 

کار اشتغال دارند.

تجارت-اس�تان مازن�دران: ب��ه گ��زارش روابط 
عمومي منطق��ه ۹ عملي��ات انتقال گاز، رس��ول 
داودي ن��ژاد ب��ا اع��لام اين خبر اظهار کرد: در پي 
افت فشار در اسکرابرهاي تاسيسات قويت فشار 
گاز رامسر پيگيري در ارتباط با رفع اشکال آن، در 
دس��تور کار معاونت عمليات ايستگاه هاي منطقه 
قرار گرفت. وي افزود: به منظور کاهش هزينه ها 

و استفاده از توان نيروهاي جوان منطقه، پيشنهاد 
واحد عمليات ايس��تگاه ها در جلس��ه مش��ترک با 
واحد عمليات ايس��تگاه، مهندس��ي، بازرسي فني 
و برنامه ريزي منطقه، مورد بررس��ي قرار گرفت 
و تصويب شد. مدير منطقه ۹ عمليات انتقال گاز 
در ادامه خاطرنشان کرد: پس از تصويب پيشنهاد 
واحد عمليات ايس��تگاه ها، يک دس��تگاه اسکرابر 

تاسيسات تقويت فشار گاز رامسر توسط عمليات 
ايس��تگاه ها و با همکاري بازرسي فني تعمير شد. 
داودي نژاد با بيان اينکه در اين عمليات ۲۵۱ عدد 
از سايکلوتيوبهاي اسکرابر، بدون هيچ گونه آسيب 
به س��ايکلونها جدا و از اس��کرابر خارج شد، افزود: 
با نزديک ش��دن به عمق اس��کرابر، به دليل عدم 
دسترس��ي، کثيفي زيادي مش��اهده شد بطوريکه 

دهانه هاي ورودي به س��ايکلون، کاملا مسدود و 
همين موضوع باعث افت فشار زيادي در اسکرابر 
شده بود. وي در ادامه يادآور شد: پس از جداسازي 
و تميز کاري سايکلوتيوبها، مجددا با انجام عمليات 
جوشکاري در محل خود نصب و آماده بهره برداري 
شد که اين عمليات صرفه جويي بسيار خوبي در 

تعمير اسکرابر در پي داشته است. 

 تجارت-اس��تان مرکزي:مدير عامل شرکت گاز 
اس��تان مرکزي گفت: سال گذشته شش ميليارد 
و ۳۵۰ ميليون متر مکعب گاز طبيعي در اس��تان 
مرک��زي مصرف ش��ده که بي��ش از ۷۰ درصد از 
اين رقم مصرف صنايع است.محمد رضا سميعي 
اظهار داش��ت: از مجموع ۵۴۰ هزار مشترک گاز 

طبيع��ي در اس��تان مرکزي، بال��غ بر چهار هزار و 
۷۰۰ مش��ترک را صنايع تش��کيل مي دهد.مدير 
عامل شرکت گاز استان مرکزي افزود: علاوه بر 
اينکه تمام صنايع اس��تان مرکزي تحت پوشش 
گاز طبيع��ي ق��رار دارند، با آماده بودن بس��تر زير 
س��اخت هاي گازي، صنايعي که در استان جديدا 

اح��داث و فعال مي ش��وند نيز ام��کان تامين گاز 
طبيعي براي آنها مهيا است.وي بيان کرد: بيش 
از ۷۵ درصد از سهم انرژي استان مرکزي را گاز 
تامين مي کند که پنج درصد از متوس��ط کشوري 
بالاتر است،مدير عامل شرکت گاز استان مرکزي 
خاطر نش��ان ساخت: سال گذشته نيروگاه شازند 

بيشترين مصرف گاز طبيعي را به ميزان دو ميليارد 
و ۳۰۰ ميلي��ون مت��ر مکعب يعن��ي ۳۰ درصد از 
مصرف در صنعت را به خود اختصاص داده است.

سميعي تصريح کرد: پروژه بهبود و اصلاح فرآيند 
عرضه گاز طبيعي، با هدف بالا بردن رضايتمندي 
مشترکين و تسريع در ارايه خدمات در دستور کار 

قرار دارد.مدير عامل ش��رکت گاز استان مرکزي 
ادامه داد: برهمين اس��اس طي س��ال گذشته در 
نظرسنجي علمي که انجام شد، بيش از ۷۲ درصد 
مش��ترکين از عملکرد شرکت گاز استان مرکزي 
رضايت داشتند که به دنبال اين هستيم امسال اين 
رضايتمندي افزايش يابد و به صد درصد برسد.


